
Wnioski radnych z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych z  dnia 16 grudnia 2024 r. 
 

Lp. Wniosek Przekazano do Odpowiedź na wniosek 

1. Radny Marcin Walkowiak złożył 
wniosek o następującej treści: 
„Proszę o podanie danych dotyczących 
problemu bezdomności w Trzciance 
- ilu bezdomnych jest w Trzciance? 
- czy objęci są pomocą gminy? czy 
poziom bezdomności wzrósł czy zmalał? 
Wniosek do Straży Miejskiej lub CUS 
Trzcianka.” 

CUS Odpowiedź na wniosek przekazano pismem Dyrektora CUS w 
Trzciance nr ZPS.053.1.2025.EJ-G z 7.01.2025 r. 

2. Radny Łukasz Walkowiak złożył 
następujący wniosek: 
„Zwracam się z prośbą o remont boiska 
bocznego na stadionie i dołożenie 
brakujących lamp oświetleniowych.” 
 

I. Moraczyńska W ramach możliwości finansowych, jak co roku, zarówno na 
boisku głównym, jak i bocznym przeprowadzona zostanie 
konserwacja i pielęgnacja płyt.  
Nie ma możliwości, by przy naturalnej murawie dołożyć 
dodatkowe oświetlenie i wydłużyć korzystanie z boiska. Będzie 
to możliwe wyłącznie przy sztucznej trawie.  

3. Radny Łukasz Walkowiak złożył 
poniższy wniosek: 
„Zwracam się z prośbą o zaplanowanie 
inwestycji sztucznego boiska 
pełnowymiarowego na stadionie.” 
 

K. Jaworski Inwestycja jest od dłuższego czasu w fazie przygotowań. 
 
Gmina zleciła opracowanie i odebrała już gotową dokumentację 
dla tej inwestycji, natomiast Rada Miejska podjęła we wrześniu 
uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia MPZP w obszarze, w 
którym boisko jest zlokalizowane celem umożliwienia jego 
budowy.  
 
Po przyjęciu przez Radę Miejską Trzcianki (do końca roku 2025) 
uchwały ws MPZP Rada będzie mogła w następstwie 
zabezpieczyć niezbędne środki (np. na wkład własny w realizację 
przedsięwzięcia). 
 
Z dokumentacją można zapoznać się u Pani Anny Czaplińskiej, 
referat inwestycji i środków zewnętrznych, pok. 202 

 

 


